
Title (en)
Power regulation apparatus for a fuel-heated generator.

Title (de)
Einrichtung zur Leistungsregelung von brennstoffbefeuerten Wärmeerzeugern.

Title (fr)
Dispositif de régulation de puissance de générateurs de chaleur à carburant.

Publication
EP 0275439 A1 19880727 (DE)

Application
EP 87117963 A 19871204

Priority
DE 3700084 A 19870102

Abstract (en)
Fuel-heated generators must work with a fuel/air ratio which is to be kept within narrow limits. With constant heating capacity, it is possible to add
to a temporally constant quantity of fuel for this purpose a quantity of air, the flow rate of which can be kept constant by means of a blower. There
is a requirement for generators, the heating capacity of which can be changed at least stepwise, despite use of such a simple device, for capacity
adjustment. To increase the heating capacity stepwise, there is connected parallel to the main pipe (2) at least one secondary pipe (21), in which
the same fuel/air mixture as in the main pipe is present, when the stipulated quantity of air is delivered in the main pipe. The preferred application of
such devices is in generators for small central heating systems with water heating.

Abstract (de)
Brennstoffbefeuerte Wärmeerzeuger müssen mit einem in engen Grenzen einzuhaltenden Brennstoff/Luft-Verhältnis arbeiten. Bei konstanter
Heizleistung kann hierzu einer zeitlich konstanten Brennstoffmenge eine Luftmenge zugemischt werden, deren Strömungsgeschwindigkeit
mittels eines Gebläses konstant gehalten wird. Es besteht ein Bedürfnis nach Wärmeerzeugern, deren Heizleistung trotz Verwendung einer
derart einfachen Einrichtung zur Leistungsregelung wenigstens stufenweise veränderbar ist. Zur stufenweisen Erhöhung der Heizleistung wird
der Hauptleitung (2) wenigstens eine Nebenleitung (21) parallel geschaltet, in der sich das gleiche Brennstoff/Luft-Gemisch einstellt wie in der
Hauptleitung, wenn in der Hauptleitung die vorgegebene Luftmenge gefördert wird. Bevorzugte Anwendung finden solche Einrichtungen bei
Wärmeerzeugern für kleine Zentralheizungsanlagen mit Warmwasserbereitung.
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